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Eva Hrindová: Na Ukrajinu na dovolenou?
infokuryr.cz/n/2023/06/15/eva-hrindova-na-ukrajinu-na-dovolenou

Média a naši politici se v nás snaží vyvolat dojem, že každý
ukrajinský uprchlík uprchl z válečné vřavy s batůžkem minima
zachráněných věcí. V médiích nám ukazují tanky, vojáky,
rozbombardované domy. Snaží se v nás vyvolat dojem, jak celá
země trpí a je naší povinností každého Ukrajince přijmout, starat
se o něho a podělit se o to málo, co nám zbývá.

Pak ale přijdete na autobusové nádraží (na obrázku je Praha
Florenc) a tam na vás vykoukne několik pokladen, kde si můžete
koupit jízdenku na cestu na Ukrajinu. Nezdá se vám to divné? Na
Ukrajinu jezdí plné autobusy, plné vlaky. Těžce zkoušení uprchlíci
jezdí na dovolenou domů. Fakt to nikomu nepřijde divné? Kam tedy
jezdí? Do těch rozbombardovaných měst nebo jak to vlastně je?
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Samozřejmě že na většině území Ukrajiny žádná válka není. Život
tam funguje celkem normálně. Lidi se baví, nakupují, normálně chodí
do práce a do školy. Válka je pouze na frontové linii, kde už nikdo
nežije. Sám prezident Zelenskyj se v jednom ze svých projevů
pozastavil nad tím, jak lidé na Ukrajině zapomínají na to, že je země
ve válce a fungují celkem normálně. Co taky mají jiného dělat? Kdo
by chtěl dobrovolně válčit, bojovat a umírat? Ale to nám naše média
neukáží. Kdybychom viděli ty večírky v Oděse, teenagery v módním
oblečení ve fast foodech v Kyjevě, oslabila by naše ochota
podporovat ukrajinské uprchlíky. Většina z nich jsou totiž pouze
uprchlíky ekonomickými. Využívají tu možnost dostat se do
zapovězené Evropské unie. Mladí muži se tak vyhnuli odvodu a za
naše peníze si tu pořádně užívají. Lidé v Plzni s tím mají bohaté
zkušenosti… Tam ale zvídavá kamera z Reportérů nebo z pořadu
168 hodin nezavítá.

Abychom si ale rozuměli – je mi Ukrajinců upřímně líto. Jejich země
se dostala do šíleného soukolí a to je mele a cupuje na kousky. Na
frontě umírají zcela zbytečně ukrajinští vojáci a nikdo se nesnaží
jejich ztráty minimalizovat. Jakoby lidský život nic neznamenal.
Velmoci si vyřizují účty a ty malý človíčku neremcej a umírej. Rusko
se aspoň lidské oběti snaží eliminovat a jejich vojenská strategie je
tomu uzpůsobená. Ovšem Ukrajinci jsou hnáni do předem
prohraných bitev hlava nehlava. Jediný, kdo z takové patové situace
má užitek, jsou zbrojařské firmy. Lidé umírají a zbrojaři bohatnou. Je
mi stydno, že naše země se na tom podílí. Že rétorika naší vlády
udržuje v chodu tu nelidskou válku jen čistě z egoismu a tuposti.
Naši ministři slouží cizím zájmům, kde jde jen a jen o prachy. A lidé
umírají, příkopy mezi lidmi se prohlubují, nevraživost na všech
frontách roste. Komu taková situace prospívá? Lidem opravdu ne.

Chtít mír je správné. Chtít mír a bránit tak lidským obětem, je
správné. To by ale naše média musela začít konečně dělat svou
práci a přestat sloužit zlu. Média by měla začít ukazovat svět v
souvislostech a ne jen ukazovat výseky reality. Romská zpěvačka
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řekla, že naše vláda má na rukou krev. A já dodávám, že nejen ona.
V té krvavé lázni si máchají ruce společně s našimi krutě
neobjektivními médii. Hanba jim!

Eva Hrindová
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